
Referat fra bestyrelsesmøde i ejerforeningen Klintegaarden,
den, 10. december, 2019, kl. 17-19 i fællesrummet.

Deltagere: 
Ove Nyrnberg, Søren Bjerring, Per Bygholm, Jens Friis Jensen, Peter C. Nielsen

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden.  Udført.

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 05.11.2019. Godkendt.

3. Vores 3 elevatorer.
Arbejdet forventes udført i uge 51. Der kommer opslag i opgangene.

4. Facaderenovering og nye vinduer, Villaerne.
Der var planlagt møde til afholdelse den 13.12.2019.
Kulturstyrelsen har udskudt mødet til afholdelse i januar p.g.a. travlhed i styrelsen. Vi ser fortsat frem til en positiv 
drøftelse.

5. Fritagelse for at betale ejendomsskat.
Nu har alle 161 ejere bekræftet, at de gerne vil slippe for at betale ejendomsskat, og tinglysningskontoret 
gennemgår hele materialet i den kommende tid. Når deklarationen er blevet tinglyst, skal der sendes 
standardansøgning til Århus Kommune om fritagelse for betaling af ejendomsskat. 
Stor tak til arbejdsgruppen ”Fri for ejendomsskat”: Søren B., Jens, Peter C., Per, Morten, Søren D, Kisser, Bibber 
og Stig. Uden jeres indsats var det aldrig lykkedes at nå så langt. Nu skal vi bare helt i mål.

6. Portnerfunktionen.
Vi har endnu ikke fundet en egnet kandidat, som kan afløse Peter B. fra 1. april
Arbejdsgruppen (Peter C., Jens og Ove) mødes efter nytår for at drøfte de næste skridt.

7. Det varme brugsvand.
Servicekontrakterne på vandbehandlingsanlæggene skal genforhandles. Emnet drøftes på næste møde.

8. Rydning og rengøring af opgang L.
Der er indhentet tilbud og arbejdet udføres i uge 51.

9. Økonomi og administration.
Råbalancen fra 05.12.2019. blev gennemgået og viser likvide beholdninger på 1.474.530 kr.
Antenneregnskabet blev drøftet. Der er i øjeblikket 127 lejligheder, som er tilmeldt den lille TV-pakke hos YouSee. 
Det blev besluttet at fortsætte medlemskabet af BYFO/Historiske Huse.
Taksten for opladning m.v. af el-scootere er ikke blevet reguleret i mange år. Ny pris blev aftalt og ejerne får 
besked fra CEJ.

10. Eventuelt.
Nogen nedtager vores skilte om storskrald i portene. Dette er ikke ok, og vi vil holde øje med forholdene.
De 2 travertin-klinker ved nordlige port er identificeret og skal blot hjemtages og opsættes.

11. Næste møde.
Tirsdag, den 14. januar, 2020, kl. 17 i fællesrummet.

Referent: Ove Nyrnberg


